
 

 

Protokół Nr XXVIII/2017 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 28 lutego 2017r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
50 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych, bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady - 8. 

W obradach XXVIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 27 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XXVIII Sesję 

Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i 

gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 4 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Informacja Przewodniczącego Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI oraz 

Dyrektora Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie z realizacji 

zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi. 



9. Informacja o sposobie i formach organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży  

w okresie ferii zimowych 2017 na terenie Gminy Wierzchowo. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez 

Gminę Wierzchowo, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu z 

kryteriów - druk nr 163; 

b. w sprawie określenia kryteriów i przyznania każdemu kryterium określonej 

liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wierzchowo – 

druk nr 164; 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2017 rok - druk nr 165. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie po wysłaniu zawiadomień o zwołaniu sesji 

w ustawowym terminie, tj. 7 dni przed terminem obrad sesji wpłynął wniosek Wójta Gminy o 

wprowadzenie pod obrady sesji Rady Gminy Wierzchowo w dniu 28 lutego 2017r. projektu 

uchwały: 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo na lata 2015 - 2020 – druk nr 166. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, kto jest za przyjęciem 

powyższego wniosku? 

Rada Gminy 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

w głosowaniu jawnym wniosek przyjęła. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

wymienionym porządku obrad o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej 

zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad 

któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili na sesji zmian do porządku obrad. 

 

Po przyjęciu zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 



8. Informacja Przewodniczącego Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI oraz 

Dyrektora Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie z realizacji 

zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

9. Informacja o sposobie i formach organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży  

w okresie ferii zimowych 2017 na terenie Gminy Wierzchowo. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych prowadzonych przez 

Gminę Wierzchowo, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu z 

kryteriów - druk nr 163; 

b. w sprawie określenia kryteriów i przyznania każdemu kryterium określonej 

liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wierzchowo – 

druk nr 164; 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2017 rok - druk nr 165; 

d. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo na lata 2015 – 2020 

– druk nr 166. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Na sesji Rady Gminy Wierzchowo w dniu 28 lutego 2017 roku Wójt Gminy Wierzchowo Jan 

Szewczyk i Radni Gminy Wierzchowo oficjalnie i uroczyście pożegnali emerytowanego 

Kierownika Posterunku Policji w Wierzchowie aspiranta sztabowego Leszka Wojtalika. 

Dziękując za wieloletnią współpracę  oraz służbę na rzecz zapewnienia bezpieczeństwa, 

utrzymania ładu i porządku publicznego w naszej Gminie Wójt Gminy Jan Szewczyk i 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz wręczyli list z podziękowaniem, bukiet 

kwiatów oraz upominek. 

Jednocześnie, na posiedzeniu sesji powitano nowego Kierownika Posterunku Policji w 

Wierzchowie aspiranta sztabowego Przemysława Hofmana. Z tej okazji Wójt Gminy Jan 

Szewczyk i Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz w imieniu własnym, władz 

Gminy Wierzchowo i jej mieszkańców złożyli serdeczne gratulacje z okazji awansu na 

stanowisko Kierownika Posterunku Policji w Wierzchowie. Życząc by praca na tym 

stanowisku była interesującym i pełnym pozytywnych doświadczeń etapem zawodowej 

kariery i mając nadzieje na dobrą współpracę wręczyli nowemu Kierownikowi Posterunku 

Policji  list gratulacyjny i bukiet kwiatów. 

Podziękowania i życzenia byłemu i obecnemu Kierownikowi Posterunku Policji w 

Wierzchowie złożyli również obecni na posiedzeniu sesji Rady Gminy Zastępca Komendanta 

Powiatowego Policji w Drawsku Pomorskim podinspektor Norbert Gorzyński oraz młodszy 

aspirant Jerzy Kamiński z Posterunku Policji w Wierzchowie. 

 

Leszek Wojtalik ze swej strony również podziękował władzom Gminy za dobrą współpracę i 

wielokrotnie okazywane Policji wsparcie i tego życzył nowemu Kierownikowi Posterunku 

Policji w Wierzchowie. 

Leszek Wojtalik w służbie ogólnie przepracował 34 lata, z czego 27 lat w Wierzchowie. 



Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 26 stycznia 2017 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie 

wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał 

przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXVII 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, którą radni otrzymali w 

terminie wcześniejszym stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Radny Maciej Słomka poprosił Wójta o więcej szczegółów na temat uczestnictwa w 

podsumowaniu IX edycji Programu Działaj Lokalnie w 2016 roku. 

Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że w dniu 27 lutego 2017 roku odbyło się uroczyste 

podsumowanie kolejnej edycji programu „Działaj Lokalnie”. Jest to program grantowy 

Polsko-Amerykańskiej Fundacji Wolności realizowany od 2000 roku przez Akademię 

Rozwoju Filantropii w Polsce. Celem „Działaj Lokalnie” jest aktywizowanie lokalnych 

społeczności  wokół różnych celów o charakterze dobra wspólnego. Stowarzyszenie LGD 

„Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim”  jako lokalna organizacja grantowa realizuje 

program "Działaj Lokalnie" od 2009 roku. Realizowany jest on na obszarze 6 gmin Powiatu 

Drawskiego. W przeprowadzonych przez nasze Stowarzyszenie  10 już naborach 

konkursowych dofinansowanych zostało 181 projektów na łączna kwotę ponad pół miliona 

złotych. 

W roku 2016 w ogłoszonym w maju konkursie złożono 54 wnioski. Dofinansowanie 

uzyskało  28 projektów na kwotę  71 985 zł. Na uroczystym podsumowaniu spotkali się 

koordynatorzy i uczestnicy zrealizowanych w roku ubiegłym działań oraz darczyńcy. W 

trakcie spotkania zaprezentowano wszystkie projekty. Najefektywniejszym i wzorowym 

realizatorem „Działaj Lokalnie” w Powiecie Drawskim był Ośrodek Kultury w Kaliszu 

Pomorskim. 

Przez instytucję kultury, tj. Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie 

złożony był jeden wniosek. Na 2017 rok nabory wniosków odbędą się w czerwcu, będziemy 

chcieli złożyć wniosek na budowę boiska wielofunkcyjnego w Świerczynie. Rozważymy 

również możliwość pozyskania środków na ten cel przez działające w Świerczynie 

Stowarzyszenie. 

 



 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący obrad poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 2/2017 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 2/2017 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 2/2017 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 2/2017 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radny Józef Janicki  zgłosił jedną interpelację o następującej treści: 

 

1) W imieniu własnym, jak i również mieszkańców części Gminy Wierzchowo zwracam 

się z prośba do Pana Wójta Wierzchowo o ponowne ustalenie stawki transportu 

wywozu i oczyszczania nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych na 

terenie Gminy Wierzchowo na 2017 rok. Uważam, że obecnie ustalona stawka 

transportu, tj. 87,55 zł brutto jest za wysoka w stosunku do 2016r. tj. 59,95 zł, jak i 

również do zatwierdzonych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wierzchowo na rok 2017. Proponuje 

powrót dostawki z roku 2016 lub ustalenie nowej stawki tj. 67,60 zł brutto na rok 

2017. Zaproponowana stawka pomniejszyłaby tak dużą różnicę podwyżki transportu 

w stosunku do zatwierdzonych taryf. Zapewne to nie obciąży zbyt dużo budżetu 

Gminy Wierzchowo. Proszę o pozytywne załatwienie mojej prośby. 

 

Radny Ryszard Borowicz zgłosił dwie interpelacje o następującej treści: 

 

1) Wjazd z drogi gruntowej na drogę powiatową Nr 1994 (Osiek Drawski-Wierzchowo-

Otrzep) w miejscowości Sośnica przy posesji Nr 29 jest bardzo uszkodzony, 

dodatkowo jest stromy, z ograniczona widocznością od strony wsi Otrzep, co utrudnia 



wjazd na drogę powiatową szczególnie samochodem osobowym. Proszę o remont tego 

wjazdu. 

2) W imieniu mieszkańców Sośnicy i własnym proszę o przeprowadzenie przynajmniej 

bieżącego remontu drogi gminnej. Chodzi o drogę prowadzącą od sklepu w kierunku 

Świerczyny przez łąki, jest to odcinek około 160 m przy którym są posesje. Przy tym 

odcinku drogi jest wjazd do kościoła i wjazdy do 10 posesji prywatnych. Mieszka przy 

tej drodze 16 rodzin, które liczą około 50 osób. Mieszkańcy z tej okolicy mają 15 

samochodów. Ubytków mniejszych i większych naliczyłem około 60. 

Nadmieniam, że interpelacje tej treści złożyłem 2.03.2015r., od tej pory (2 lata) nic na 

drodze nie wykonano, a przez te 2 lata stan drogi zdecydowanie się pogorszył. Proszę 

o zakwalifikowanie tej drogi do remontu w 2017 roku. 

 

Radny Maciej Słomka zgłosił jedna interpelację o następującej treści: 

 

1) Zwracam się za pośrednictwem Pana Wójta Gminy Wierzchowo do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Drawsku pomorskim o pilną naprawę nawierzchni drogi powiatowej 

przebiegającej od miejscowości Wierzchowo do Sośnicy, a następnie w kierunku 

miejscowości Otrzep, Świerczyna. Stan drogi w wielu miejscach zagraża 

bezpieczeństwu użytkowników. Występuje na niej bardzo duża ilość pęknięć, 

zagłębień, resztek asfaltu. Proszę o jak najpilniejsze rozpatrzenie tej sprawy. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 11
00

-11
20

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie Antoni 

Bielida i inspektor z działu obsługi prawnej i kontroli zarządczej CZG R-XXI Ryszard 

Bulowski dokonali prezentacji działalności i zadań Związku w formie wizualnej. Przedstawili 

historię powstania Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie. Omówili 

perspektywy i kierunki, które narzucane są przez nasze prawodawstwo jak i Unią Europejską. 

W Celowym Związku Gmin R-XXI uczestniczy 7 powiatów w skład których, wchodzi 27 

gmin. Zadaniem Regionalnego Zakładu Gospodarowania odpadami jest odbiór, 

przetworzenie/odzysk i unieszkodliwienie dowożonych odpadów komunalnych z terenów 

gmin należących do Celowego Związku Gmin R-XXI, w tym przede wszystkim: 

 mechaniczno-biologiczne przetwarzanie zmieszanych odpadów komunalnych, 

 przetwarzanie selektywnie zebranych odpadów zielonych i innych bioodpadów, 

 składowanie odpadów powstających w procesie mechaniczno-biologicznego 

przetwarzania zmieszanych odpadów komunalnych oraz pozostałości z sortowania 

odpadów. 



W sortowni prowadzi się mechaniczne przetwarzanie odpadów na liniach sortowania 

zmieszanych odpadów komunalnych oraz odpadów opakowaniowych pochodzących z 

selektywnej zbiórki: 

 o wydajności ok. 99 600Mg/a dla odpadów komunalnych zmieszanych, 

 o wydajności ok. 5 000 Mg/a dla odpadów opakowaniowych. 

Zdolności instalacji do biologicznego przetwarzania odpadów – ponad 50 ton na dobę i ok. 

50 000 Mg/a. 

Teren dzierżawiony pod RZGO w Słajsinie i tereny użyczone pod Stacje przeładunkowe to 

60,7966 ha, w tym: 

53,7785 ha – RZGO w Słajsinie, 

1,8402 ha – Stacja przeładunkowa w Mokrawicy, 

3,6779 ka – Stacja przeładunkowa w Świnoujściu, 

1,5000 ha – Stacja przeładunkowa w Mielenku Drawskim. 

59,6465 ha stanowią tereny użyczone przez gminy (14 gmin, w tym gminę Wierzchowo) do 

wykonania rekultywacji znajdujących się na nich zamkniętych składowisk odpadów (umowa 

użyczenia na czas do zakończenia rekultywacji). 

W 2017 roku planuje się przyjęcie niesegregowanych odpadów komunalnych na poziomie 

77 000,00 Mg i pozostałych odpadów zbieranych w sposób selektywny na poziomie 

27 699,88 Mg. 

Od 1 lipca br. będzie obowiązkowa segregacja odpadów. Do końca tego roku zaplanowane 

jest ukończenie budowy spalarni śmieci w Szczecinie. 

 

Prezes Zarządu CZG R-XXI i Inspektor CZG R-XXI udzielili odpowiedzi na wszystkie 

zgłoszone zapytania. 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

W tym momencie posiedzenie sesji opuściła radna Krystyna Rybczyńska-Mróz pomniejszając 

ilość członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 14 osób. 

 

Ad. 9 

 

Informacje o sposobach i formie organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży w okresie 

ferii zimowych 2017 na terenie Gminy Wierzchowo przedstawiły: 

1. Małgorzata Mazurkiewicz-Nowak – Kierownik Biblioteki Publicznej w Wierzchowie. 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

2. Marta Łapińska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Wierzchowie. 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury Genowefa Rosochowata poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji w dniu 23 lutego 2017r. w czasie dyskusji poddano pod rozwagę wspólne 

zorganizowanie zajęć w przyszłym roku, tj. GOKSiT i Biblioteki i zorganizowanie dowozu 

dzieci na zajęcia do sali wiejskiej w Wierzchowie, w związku z tak dużą frekwencją i 

zainteresowaniem dzieci i młodzieży (ok. 60 osób) zajęciami zorganizowanymi przez Gminny 

Ośrodek Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie w czasie ferii. Komisja Kultury bardzo 

dobrze oceniła organizację czasu wolnego podczas ferii zimowych na terenie Gminy 

Wierzchowo. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz podziękował obu instytucjom kultury 

za przygotowanie i zrealizowanie tak szerokiej oferty w czasie ferii zimowych w naszej 

gminie, z której skorzystało bardzo dużo dzieci i młodzieży. Z informacji wynika, że dzieci 

przedstawioną ofertę zajęć wykorzystały maksymalnie i są bardzo zadowolone. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął dyskusję i punkt 9 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/161/2017 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych 

prowadzonych przez Gminę Wierzchowo, określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

każdemu z kryteriów – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

z autopoprawką Wójta Gminy z dnia 24.02.2017r.uchwałę Nr XXVIII/162/2017 w 

sprawie określenia kryteriów i przyznania każdemu kryterium określonej liczby 

punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 

podstawowej w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wierzchowo – która stanowi 

załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

3) W dniu 27.02.2017r. Wójt Gminy Jan Szewczyk zwrócił się z wnioskiem do Rady 

Gminy o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy Wierzchowo na 2017 rok. Wprowadzenie autopoprawki jest wynikiem 

przystąpienia Gminy Wierzchowo do projektu pn. „Budowa instalacji 

fotowoltaicznych – Stacja Uzdatniania Wody Wierzchowo” i zapewnienia wkładu 

własnego na realizację zadania. 

 

W związku z powyższym radny Zbigniew Czyleko zapytał, czy budowa instalacji 

fotowoltaicznej jest zasadna w chwili, kiedy inne pilniejsze są potrzeby mieszkańców. 

Zgłosił wniosek o odrzucenie autopoprawki. 

Wójt uzasadniając autopoprawkę powiedział, że koszt inwestycji zwróci się po pięciu 

latach, to jest dobra inwestycja, która służyć będzie wszystkim mieszkańcom. 

Zaznaczył, że nie wie czy wniosek uzyska akceptację i czy uda się pozyskać dotację. 

 

Radny Maciej Słomka zauważył, że do budżetu Gminy Wierzchowo na 2017 rok nie 

ma wprowadzonej tej inwestycji. 

 



Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

wniosek radnego Zbigniewa Czyleki i zapytał, kto jest za odrzuceniem autopoprawki 

Wójta Gminy? 

Za odrzuceniem autopoprawki głosował – 1 radny, przeciw głosowało – 7 radnych, 

wstrzymało się od głosu – 6 radnych. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 9 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła z 

autopoprawką Wójta Gminy z dnia 27.02.2017r uchwałę Nr XXVIII/163/2017 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo 2017 rok – która stanowi załącznik 

nr 13 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 9 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 5 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

Nr XXVIII/164/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia i 

przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo 

na lata 2015-2020 – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu, 

 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz  zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w ostatnim czasie nie 

wpłynęła żadna odpowiedź na interpelację. 

Odpowiedzi na interpelacje złożone na sesji, zostaną udzielone pisemnie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Wójt Jan Szewczyk poinformował, że pracownicy Urzędu Gminy będą przeprowadzać 

kontrole deklaracji podatkowych. 

 

Radny Maciej Słomka poinformował, że w dniu 2 marca 2017r. o godz. 18
30

 w sali wiejskiej 

w Świerczynie odbędzie się koncert Mirosława Kowalczyka aktora scen polskich – koncert 

finansowany w ramach z środków Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii Gminy Wierzchowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo Andrzej Kaczorkiewicz przypomniał radnym o 

składaniu oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

 

 



 

Ad. 13 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
50

 zamknął obrady XXVIII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

 

…………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji. 


